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FCC ID: A269ZUA143 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules.  

Operation is subject to the following two conditions:  

(1) this device may not cause harmful interference, and 

(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired 

operation. The user is cautioned that unauthorized changes or modifications not approved could void the 

user's authority to operate the equipment. 

 
IC ID: 700B-UA143 

Operation is subject to the following two conditions:  

(1) this device may not cause interference, and  

(2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of 

the device. 

Le present appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio 

exempts de licence. L'exploitation est autorisee aux deux conditions suivantes : 

(1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout 

brouillage radioelectrique subi, meme si le brouillage est susceptible d'en compromettre le 

fonctionnement. 

 

The following label must be displayed on the outside of the device in which this module 

is installed: 

“Contains FCC ID: A269ZUA143” 

“Contains IC: 700B-UA143” 

 
 
「This equipment complies with FCC and IC radiation exposure limits set forth for an 

uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated at least 20 cm 

from the user.  

 

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements énoncées pour un 

environnement non contrôlé et respecte les règles d'exposition aux fréquences 

radioélectriques (RF) de l'IC. Cet équipement doit être installé et utilisé en gardant 

une distance de 20 cm ou plus entre le dispositif rayonnant et le corps.」 

 
Note:This device will be limited to be installed to car audio device 


